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Styrelsearbetet  
Styrelsen har under året haft 11 styrelsemöten. Representanter från styrelsen har även 
representerat föreningen i möten arrangerade av Luleå Basketcentrum och Norrbottens 
Basketbollförbund. Flera LBC ärenden till följd av önskemål om spelarövergångar har 
avhandlats under året. 

 
Personal och lokaler 
Föreningen har i nuläget ingen anställd. 
Föreningens kansli finns på kronan H3. 
Föreningen har två förråd: Två materialförråd som vi i samverkan med kommunen hyr i 
Örnnäshallen och Kronanhallen. Förrådet i LEA är avvecklat. 
  

Medlemmar  
Föreningen har 392 medlemmar och av dessa är 67 st coacher/lagledare. Status är ungefär 
likvärdigt jämfört med förra säsongen. 



 

 

Sammanfattning av verksamhetsåret  
Allmänt  
 

• Föreningen har i år haft 9 seriespelande lag och totalt 19 träningsgrupper. Lagen har i 
princip deltagit i samtliga seriespel och EBC omgångar. 

• Föreningen har köpt in tv till kansliet samt en dedikerad föreningsdator som förvaltas 
av kassören. Kansliet kan nu nyttjas av samtliga lag för att bedriva t ex 
mötesverksamhet. 

• Föreningen har denna säsong bibehållet de låga medlemsavgifterna. 
• Föreningen har anordnat BBD i hälsans hus och LEA samt en cup för de yngre på 

senhösten, förhoppningsvis blir denna cup ett stående inslag fortsättningsvis. 
• Föreningen har anordnat Hökendagen i februari där samtliga medlemmar bjöds på 

förtäring och en Hökenmössa, i samband med aktiviteten togs ett föreningsfoto. 
• Föreningen har anordnat coach och lagledarträff på Olerys med mat och bowling för 

samtliga deltagare. 
• Styrelsen har tillsatt och drivit en ny valberedningsgrupp bestående av medlemmar 

från lagen i stället för en dedikerad valberedningsgrupp som föregående år. 
• Föreningen har tecknat ett samarbetsavtal med Intersport om inköp på kläder och 

utrustning. 
• Föreningen har i samarbete med SBBF bedrivit utbildningar mot framförallt domare i 

år, domarsituationen som var ganska kritisk innan jul tycks ha stabiliserat sig delvis 
som en följda av höjda domararvoden men också som en följd av en ökad 
utbildningsintensitet. 

• Mailadressen admin@hokenbasket.se har skapats för att förenkla kommunikation 
och göra så att styrelsemedlemmar slipper använda sina privata adresser i 
kommunikation för föreningens räkning. 

• Föreningen har anordnat en tävling med priser i samband med en avgörande USM 
omgång för F07 i LEA. 

• Föreningen har tecknat ett samarbetsavtal med gymmet Hermelinen om förmånliga 
priser på träningskort. 

• Vi har köpt in träningsredskap till materialförrådet. 
• Föreningen har deltagit i USM med 3 lag och med medlemmar från 4 lag. 
• Föreningen har startat upp en juniorsatsning i projektform för framförallt 

gymnasieungdomar och tillsatt tränare till tjejsidan efter en allmän utlysning om att 
söka till platsen som ungdomsledare, pojksidan har löst sig av sig självt. 

• Föreningen har köpt in hoodies åt föreningens coacher och interagerat med Craft för 
att få fram shorts i rätt storlekar åt de yngre ungdomarna. 

• Styrelsen har tömt och flyttat förrådet i LEA, numera förvaras matchställen i kansliet. 
• Styrelsen har upprättat ett årshjul för att ge en tydligare inblick i styrelsens arbete 

under året, detta kommer att utgöra ett stöd för nya medlemmar i styrelsen. 
 

Basketbollens dagar  
Blev en succé men evenemanget kommer att utvecklas efter flera förslag på förbättringar för 
att göra händelsen mer intressant och samtidigt mer inkomstbringande för BK-Höken. 

mailto:admin@hokenbasket.se


 

 

Ekonomi  
Beträffande föreningens ekonomi hänvisas till årets resultat- och balansräkning.  

 
Slutord 
När vi nu avslutar verksamhetsåret 2022/2023 vill vi i styrelsen tacka samtliga ledare, 
spelare, föräldrar, lagpappor och lagmammor, sponsorer, domare och andra som ställt upp 
på ett eller annat sätt och gjort det möjligt att genomföra detta verksamhetsår.  
Hoppas vi ses i hallarna nästa år.  
 
Luleå den 1 Juli 2023. 
 
 
 
……………………………………  …………………………………… 

Marcel Magnusson   Jenny Rassa     
Ordförande    Kassör 
 
 


